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انعکاس اخبار ورزش ایران
منهای فوتبال 6

دیدارعلیرضا دبیر با مدیرکل 
شورای المپیک آسیا

رایزنی  در خانه 
کشتی

حیــدر فرمــان مدیــرکل شــورای 
المپیــک آســیا از کمــپ تیم هــای 
ملــی کشــتی بازدیــد کــرد. حیــدر 
ل  مســئو و  یــرکل  مد ن  فرمــا
بازی های آسیایی شورای المپیک 
آسیا با حضور در محل فدراسیون 
کشــتی و کمــپ تیم هــای ملــی 
شــهید حــاج قاســم ســلیمانی، بــا 
علیرضــا دبیــر رئیــس فدراســیون 
کشــتی دیــدار و گفــت و گــو کــرد. 
حیــدر فرمــان کــه بــه همــراه 
عبدالهــادی یکــی دیگــر از مدیران 
ایــن شــورا در کمــپ تیم های ملی 
کشــتی حضــور یافتــه بــود و طــی 
بازدیــدی که از این کمپ داشــتند 
عنــوان کردنــد که چنیــن امکانات 
و مرکز تمرینی را در دنیا و در هیچ 

رشــته ای ندیده ایــم. 
هــر چنــد که بــه نظر می رســد این 
دیــدار بیشــتر در راســتای انجــام 
رایزنی هــای بین المللــی بــود. در 
همین راســتا پس از صبحت های 
انجام شــده میــان علیرضــا دبیر و 
نمایندگان شــورای المپیک آســیا، 
مقــرر شــد تــا کمک هایی از ســوی 
شــورای المپیــک آســیا بــه کشــتی 
ایران شــود و در مقابل فدراسیون 
کشتی نیز کمک هایی را به کشتی 

آســیا داشــته باشد.

حضور شهرداری 
کرمانشاه در لیگ 

برتر کشتی
کرمانشــاه یکــی از تیم های حاضر 
در لیــگ برتــر آزاد خواهــد بــود کــه 
بــا کشــتی گیران بومــی و به نــام 
شــهرداری در مســابقات شــرکت 
خواهــد کــرد. بعد از ســفر علیرضا 
دبیــر رئیــس فدراســیون کشــتی 
بــه اســتان کرمانشــاه و دیــدار بــا 
مقامــات سیاســی و ورزشــی ایــن 
اســتان، رســماً اعلام شد که تیمی 
از کرمانشــاه در لیــگ برتر کشــتی 
آزاد شــرکت می کنــد، امــا هنــوز 
میــزان بودجــه و نــام تیــم اعــلام 
محمدحســین  ســت.  ا نشــده 
محبــی رئیــس هیــأت کشــتی 
کرمانشــاه در ایــن رابطــه گفــت: 
»بــه کشــتی گیران مان گفتیــم 
بــرای عقــد قــرارداد با ســایر تیم ها 
دست نگه دارند، امسال خودمان 
تیــم می دهیــم و منتظریم که طی 
امــروز و فــردا بــه حســاب هیــأت 
پــول واریــز شــود تــا اعــلام آمادگی 
رســمی خــود را بــه ســازمان لیــگ 
فدراســیون کشــتی اعــلام کنیــم. 
بایــد 60 میلیــون ورودی بدهیــم و 
پــول که بــه حســاب هیــأت بیاید، 

کارهــا را انجــام خواهیــم داد.«

آخرین اردوی 
شاگردان درستکار 

قبل از صربستان
نهمیــن و آخریــن مرحلــه از اردوی 
تیــم ملــی کشــتی آزاد بزرگســالان 
بــرای حضــور در رقابت هــای 
قهرمانــی جهــان در صربســتان از 
امــروز ۹ شــهریور آغــاز می شــود. 
آخریــن مرحلــه اردوی تیــم ملــی 
کشــتی آزاد از امــروز چهارشــنبه 
تــا زمــان اعــزام بــه رقابت هــای 
جهانــی، در خانــه کشــتی شــهید 
مصطفی صدرزاده کمپ تیم های 
ملــی کشــتی شــهید حــاج قاســم 
ســلیمانی برگــزار می شــود. پژمان 
بــرای آخریــن اردوی تیــم ملــی 
کشــتی آزاد 33 کشــتی گیر را 

دعــوت کــرده اســت.
 

 zفتیله پیچ

دبیر مصاحبه می کند، پولادگر امضا نمی کند!

لجبازی بزرگان

 zسوژه

»ســکوت می کنم و به خدا پناه می برم.« 
ایــن اظهــارات محمــد پولادگــر معــاون 
نــی در حاشــیه مجمــع  ورزش قهرما
انتخاباتــی فدراســیون فوتبــال در پاســخ 
بــه اظهــارات تنــد علیرضــا دبیــر بــود کــه 
یــک روز قبــل علیــه پولادگــر مصاحبــه 
تنــدی را انجام داده بــود. مصاحبه ای که 
برخاســته از امضــا نشــدن صورتجلســه 
مجمــع پرحاشــیه فدراســیون کشــتی 
توســط پولادگــر بــود. مجمع فدراســیون 
کشــتی 4 تیــر برگــزار شــد کــه درگیــری 
لفظــی شــدیدی بیــن علیرضــا دبیــر و 
محمد پولادگر به وجود آمد. حالا دو ماه 
و نیــم از ایــن درگیــری گذشــته و یــک بــار 

دیگــر این درگیــری لفظی بالا گرفته؛ این 
بار به شــکلی دیگــر. این بار علیرضا دبیر 
امضا نشــدن صورتجلســه مجمــع 4 تیر 
را بهانــه کــرد و بــاز هم به محمــد پولادگر 
حملــه کــرد. بــه نظر می رســید بعــد از دو 
مــاه ایــن داســتان دیگــر بــه پایان برســد 
امــا 20 روز مانــده بــه مســابقات قهرمانی 
جهــان شــروع بــه گلایــه از پولادگــر کرد و 
بعــد هــم انتقــادات تند و تیــزی را متوجه 
معــاون ورزش قهرمانــی کــرد. انتقاداتــی 
کــه البتــه بــا واکنــش خــاص پولادگــر 
روبه رو نشــد و او ســعی کــرد آرامش خود 
را با گفتن یک جمله که مجمع کشــتی؟ 
طبیعی اســت که به دلیل رعایت نشــدن 

ادب ناراحت باشــم، نشان بدهد. همین 
اظهــارات انــدک معــاون ورزش قهرمانــی 
نشــان می دهــد کــه ناراحتــی پولادگــر 
باعــث شــده تــا او صورتجلســه مجمــع 
کشــتی را نادیــده بگیــرد و بــا وجودی کــه 
علیرضــا دبیــر از وزیــر ورزش خواســته 
تــا بــه ایــن داســتان ورود کنــد، امــا ایــن 
ماجــرا مســکوت مانــده اســت. رئیــس 
فدراســیون کشــتی در نشســت خبــری 
خــود هــم بــه ایــن داســتان ورود کــرد و 
گفت آقای سجادی وزیر ورزش و جوانان 
بــه او گفتــه کــه بــا پولادگــر در این بــاره 
صحبــت می کنــد امــا هنــوز صورتجلســه 
امضــا نشــده اســت. اینکــه معــاون وزیر 

ورزش از ماجرایــی دلخــور باشــد و بــه 
همیــن خاطــر صورتجلســه را امضا نکند 
و بعــد هــم علیرضــا دبیر به این داســتان 
ورود کند و مصاحبه انجام بدهد، نشــان 
از لجبــازی ای دارد کــه دودش بــه چشــم 
ورزش کشــور مــی رود. باید بــا درایت این 
ماجرا را تمام کرد، این همه تنش ورزش 
را به حاشــیه می کشــاند و باید راه دیگری 
بجــز لجبــازی پیــدا کــرد. اگــر اظهــارات 
علیرضــا دبیــر، در مجمــع اشــتباه بــوده 
راهش امضا نکردن صورتجلسه نیست 
و یــا اگــر ایرادی به صورت هــای مالی وارد 
می دانند هم باید در این دو ماه از طریق 

قانونــی اقــدام می کردنــد.

یک روز بسیار خوب را در 
سنگاپور سپری کردید؟

عالی بود. به نظرم 5 شــهریور بهترین 
روزی بــود کــه در ورزش تجربــه کردم. 
یــک مســابقه فوق العــاده کــه نتیجــه 

فوق العــاده ای هم داشــت.
روزی که برای رسیدن به آن 

شش ماه زحمت داشت؟
دقیقاً در این شــش ماه بازگرداندن 
امیر خیلی سخت بود. دو شکست 
باعــث شــده بود تــا او از نظر روانی 
بــه هــم بریــزد و بــه همیــن دلیل 
تمــام فکــر و ذکــرم ایــن بــود کــه 
او را از نظــر روانــی آمــاده کنــم. 
دو شکســت امیر باعث شــده 
بود تا او از هوادارانش فاصله 
بگیــرد. به طور کلی اتفاقاتی 
در ایــن ســه ســال رخ داد 
کــه علــی اکبــری کامــاً در 
ســختی  یط  شــرا

قــرار گرفتــه بــود و بایــد بــه زندگــی 
برمی گشــت.

در چنین مواقعی معمولاً 
ورزشکار برای بازگشت به فرم 

ایده آل هم مقاومت می کند.
خودش واقعاً می خواســت برگردد اما 
امیــر با ســه ســال گذشــته خیلی فرق 
کــرده بود. بــرای بازگشــت روحیه اش 
خواســتم بــه اردوی روســیه بــرود کــه 
ســر ایــن اردو خیلی مقاومــت کرد اما 
وقتــی رفت و برگشــت شــرایط بســیار 

فــرق کرد.
حالا با توجه به این برد، اوضاع 

برای ادامه همکاری چه 
می شود؟ همزمان باید هم در 

تیم ملی بوکس باشی و هم 
با امیر.

امیــر هر شــش مــاه یــک بار مســابقه 
دارد و مشــکلی از ایــن بابــت وجــود 
نــدارد. بــا همین فرمان که تا الان جلو 
رفتیــم، بــه کارمــان ادامــه می دهیــم 

و بعیــد اســت کــه مشــکلی هــم در 
این بــاره بــه وجود بیایــد. ضمن اینکه 
امیــر صبح ها بدنســازی انجام می هد 
کــه برنامه ریــزی می کنیــم کارها طبق 

برنامــه پیــش برود.
وضعیت تیم ملی بوکس الان به 

چه شکل است؟
شــرایط تیم بد نیســت، خوشــبختانه 
اردوی تیــم ملی بوکس برقرار اســت. 
تیــم هند هــم دو روز پیش وارد تهران 

شــد و الان با هم اردوی مشــترک 
داریم.

تیم هند شرایط خوبی دارد؟
و  بــی هســتند  خو تیــم  خیلــی 

مطمئــن هســتم کــه بــه تیــم ملــی 
بوکــس کمــک می کنــد. هنــد رنــک 
شــش دنیــا اســت و همیــن نشــان 

می دهــد که قدرتمندانــه به ایران 
آمــده کــه کمــک زیــادی بــه رشــد 

تیــم می کنــد.
از ستاره هایش کامل استفاده 

کرده؟
نــه، تیــم هنــد تلفیقــی از جوانــان و 

بزرگســالان اســت.
با همین اردوی مشترک راهی 

قهرمانی آسیا می شوید؟
فعــاً همیــن اردوی مشــترک را داریم 
امــا ســعی می کنیــم کــه در ماه هــای 
آینــده بــا چنــد تیــم دیگــر هــم بــرای 
برپایــی در اردوی مشــترک بــه توافــق 

برســیم.
تیم ملی بوکس سال گذشته 

به اولین مدال تاریخ خود در 
قهرمانی جهان رسید، 
باید بعد از این 

مسابقات 
اندکی اوضاع 
فرق می کرد.

ل ها  ســــــــا
ی  ا بـــــــــــر
ن  ســید ر
بــه مــدال 

جهانــی تــاش کردیــم امــا بعــد از 
کســب اولیــن مــدال تاریــخ جهــان 
هیــچ چیــزی بــرای بوکــس ایــران فرق 
نکــرده اســت. همچنان مظلــوم و کم 
امکانات هســتیم. متأسفانه برخی به 
خانــواده بوکس ظلــم بزرگی کردند. با 
بــه راه انداختــن حواشــی بیهــوده بــه 
جــای اینکــه خواهان توجــه به بوکس 
باشــند، دعــوای خانوادگــی بــه راه 
انداختنــد و همین باعث شــد تا توجه 

بــه تیــم هــم کــم شــود.
با این شرایط فکر می کنید مدال 
بوکس را در جهانی باز هم تکرار 

کنید؟
تمــام تاش ما این اســت کــه بتوانیم 
هــم در قهرمانــی آســیا کــه آبــان در 
اردن برگــزار می شــود و هــم در جهانی 
2023 بــاز هــم بوکــس بدرخشــد امــا 
مشــکات نقش دســت انداز را دارد و 
واقعــاً گاهــی اجازه نمی دهــد که روند 

بــه خوبــی طی شــود.

مســابقه هفته گذشــته امیر علی اکبری در ســنگاپور بعد از مدت ها دوباره نام او را بر ســر زبان ها انداخت. دو شکســت در یک ســال اخیر باعث شــده بود تا او با دوران اوجش فاصله 
بگیرد اما با درخشــش در ســنگاپور و غلبه بر حریف قدرتمند ایتالیایی توانســت بازگشــت خوبی داشــته باشــد اما پشــت مشــت هایی که امیر به حریف ایتالیایی وارد کرد؛ یک مربی 
مطرح بود به نام علیرضا استکی. سرمربی تیم ملی بوکس از شش ماه پیش دوباره همکاری خود را با امیر شروع کرد و حاصل این همکاری شد، بازگشت قدرتمندانه امیر به قفس.

بزرگترین 
مشکل تیم را 
چه می بینید؟

بزرگترین مشکل 
کم بودن بودجه 
فدراسیون است. 

مشکل ما در 
تمامی این سال ها 

بی پولی بوده اما 
توقع داشتیم 

که بعد از کسب 
اولین مدال تاریخ 
اندکی نگاه ها به 
بوکس تغییر کند 
اما چنین اتفاقی 

رخ نداد.

ZOOM

  

استکی: باید امیر را به زندگی برمی گرداندم
بازگرداندن علی اکبری به قفس خیلی سخت بود

تصاویری از آخرین 
رقابت ایران و هلند 
در لیگ ملت های 
2022 که با نتیجه 
3 بر صفر به سود 
نارنجی پوشان به 
پایان رسید

محسن  وظیفه
خبرنگار


